
‘Bij de selectie voor de topclass 
was motivatie doorslaggevend. 
Mij leek het leuk om met een 
klein groepje mede-enthousi-
astelingen te discussiëren  
over notariële onderwerpen 
en praktische oplossingen 
voor praktijkvraagstukken. 
Daarnaast vond ik het 
aansprekend dat externe 
onderzoekers en topjuristen 
waren aangetrokken als 
docent; het is altijd fijn te 
leren van de besten! Ook vond 
ik het leuk om studenten uit 
andere steden te ontmoeten 
en ervaringen uit te wisselen.’

‘Door de topclass heb ik 
geleerd op een andere manier 
naar juridische vraagstukken 
te kijken en daar heb ik nu, 
bij De Brauw, zeker wat aan. 
Ik denk dat het goed is als  
er meer initiatieven als de 
topclass komen. Universi-
teiten proberen hun stu- 
denten steeds meer klaar  
te stomen voor de praktijk.  
Dat juich ik erg toe.’

‘In het artikel in 2012 zei  
ik dat ik mijn “kritische 
vermogen ten aanzien van 
wettelijke bepalingen” verder 
wilde ontwikkelen. Dat is nog 
steeds mijn streven. Wet- en 
regelgeving moet je niet klak-
keloos toepassen, je moet 
kritisch kijken naar de zin  
en onzin van een regeling en 
in dat perspectief moet je je 
juridisch advies plaatsen.  

Notariaat Magazine blikt terug op de afgelopen 
jaren. Wat is er gebeurd met de ambtgenoten die 
ooit vol enthousiasme vertelden over hun werk, 
hun ambitie, hun passie of hobby? 
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Je moet blijven puzzelen, 
binnen de wettelijke kaders 
uiteraard, zodat je voor je 
cliënt een mooi resultaat 
kunt behalen.’

‘Ik heb bij De Brauw gekozen 
voor de afdeling Corporate 
Investment Management,  
iets wat je niet direct bij het 
notariaat verwacht. Ik zou nu 
niet meer anders willen. Het 
werk dat ik doe, is voorname-
lijk advieswerk en focust op 
de (her)structurering van 
beleggingsinstellingen. 
Tijdens de studie ligt de focus 
nog erg op het klassieke 
notariaat. Tijdens mijn stages, 
de topclass en ook gedurende 
mijn master ben ik me meer 
gaan toeleggen op het onder-
nemingsrecht. Juist het feit 
dat mijn huidige werk niet 
standaard is, dat je advies  
op maat maakt, dát spreekt 
me erg aan.’ 

‘Ik doe de beroepsopleiding 
nieuwe stijl. Daarin is veel 
meer aandacht voor de 
ontwikkeling van adviesvaar-
digheden en persoonlijke 
vaardigheden, zoals beroeps-
houding, ethiek en je eigen 
positie binnen kantoor. Ik 
vind dat zeer goed! Ook krijg 
je na je eerste jaar de moge-
lijkheid je te specialiseren in 
een bepaald rechtsgebied. 
Wat dat betreft lijkt het dus 
wel op de topclass.’
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